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Szanowny Pan 
Aleksander Miszalski 
Prezydent Miasta Krakowa 

 

 

 

 

Szanowny Panie Prezydencie 

 W związku z interwencją mieszkańców zwracam się z prośbą o kontrolę 

stanu nawierzchni i naprawę w ramach bieżącego utrzymania estakady w ciągu al. 29 

Listopada i al. Juliusza Słowackiego. Nawierzchnia jest w bardzo złym stanie, na niektórych 

fragmentach wystają stalowe elementy konstrukcji. 

 

 

Z poważaniem 

Piotr Moskała 
Radny Miasta Krakowa 


